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Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvorvidt Skattestyrelsen har kapacitet til at behandle alle de 

skønsmæssige vurderingssager, som styresignalet lægger op til? 

 

Svar 

Som det ligeledes fremgår af mit svar på SAU alm. del spm. 476 indeholder udkastet til 

styresignal Skattestyrelsens fortolkning af gældende regler og praksis vedrørende særlige 

omstændigheder, herunder højesteretsafgørelsen i SKM2016.279.HR, hvor det blev fast-

slået, at der forelå sådanne særlige omstændigheder, at 15 pct.-reglen i cirkulæret ikke 

kunne finde anvendelse. 

 

Styresignalet vil derfor ikke i sig selv indebære en ændring for kapaciteten i Skattestyrelsen 

til at behandle denne type sager, idet det dog ikke kan udelukkes, at det kan give anled-

ning til flere henvendelser og spørgsmål på området.  
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